

God's Simple Plan of Salvation taken from I John

Introduction

១ យ៉ូហាន 5:13 ^{១៣} ខ្ញុំសរសេរសេចក្តីនេះមកអ្នករាល់គ្នា ដើម្បីអោយអ្នករាល់គ្នាដឹងថា អ្នករាល់គ្នាដែលជឿលើព្រះនាមព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ មានជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ចហើយ។

1. យើងទាំងអស់គ្នាសុទ្ធតែបានប្រព្រឹត្តអំពើបាប

១ យ៉ូហាន 5:16-17 ^{១៦} ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់ ឃើញបងប្អូនប្រព្រឹត្តអំពើបាប ដែលមិន បណ្តាលអោយស្លាប់ ត្រូវតែទូលអង្វរព្រះជាម្ចាស់ ហើយព្រះអង្គនឹងប្រទានជីវិត អោយបងប្អូននោះ។ ខ្ញុំនិយាយតែពីអំពើបាប ដែលមិនបណ្តាលអោយស្លាប់ ប៉ុណ្ណោះ។ មានអំពើបាបម្យ៉ាងដែលបណ្តាលអោយស្លាប់ ចំពោះអំពើបាបនោះ ខ្ញុំ មិនសុំអោយទូលអង្វរទេ។ ^{១៧} អំពើទុច្ចរិតទាំងប៉ុន្មាន សុទ្ធតែជាអំពើបាបទាំងអស់ ប៉ុន្តែ មានអំពើបាបខ្លះមិនបណ្តាលអោយស្លាប់ឡើយ។

១ យ៉ូហាន 3:6 ^៦ អ្នកណាស្ថិតនៅជាប់នឹងព្រះអង្គ អ្នកនោះមិនប្រព្រឹត្តអំពើបាបទេ រីឯអ្នកប្រព្រឹត្តអំពើបាប មិនដែលបានឃើញព្រះអង្គ ព្រមទាំងមិនស្គាល់ព្រះអង្គ ផង។



យើងទាំងអស់គ្នាសុទ្ធតែបានប្រព្រឹត្តអំពើបាប

2. ការស្លាប់ដោយគ្មានទីបញ្ចប់គឺជាអ្វីដែលយើងបានទទួលតាមរយៈការប្រព្រឹត្តិបាប ។

១ យ៉ូហាន 5:19 ^{១៤} យើងដឹងថា យើងកើតមកពីព្រះជាម្ចាស់ រីឯមនុស្សលោកទាំងមូលស្ថិតនៅក្រោមអំណាចរបស់មារកំណាច។

១ យ៉ូហាន 5:12 ^{១២} អ្នកណាមានព្រះបុត្រា អ្នកនោះក៏មានជីវិតដែរ ហើយអ្នកណាគ្មានព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ទេ អ្នកនោះគ្មានជីវិតនេះឡើយ។

១ យ៉ូហាន 3:15 ^{១៥} បើយើងដឹងថា ព្រះអង្គទ្រង់ព្រះសណ្តាប់យើង ទោះបីយើងទូលសូមអ្វីពីព្រះអង្គក៏ដោយ យើងដឹងថា យើងបានទទួលអ្វីៗដែលយើងទូលសូមនោះរួចហើយ។

3. ព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់ ពានសុគតនៅលើឈើឆ្កាង ដើម្បីទទួលរងនូវទណ្ឌកម្មជំនួសយើងទាំងអស់គ្នា គឺសេចក្តីស្លាប់ ។

១ យ៉ូហាន 4:10 ^{១០} សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់មានដូចតទៅនេះ មិនមែនយើងទេដែលបានស្រឡាញ់ព្រះអង្គ គឺព្រះអង្គទេតើដែលបានស្រឡាញ់យើង និងបានចាត់ព្រះបុត្រារបស់ព្រះអង្គអោយយាងមកបូជាព្រះជន្ម លោះយើងអោយរួចពីបាបផង។



Christ died for sinners!

១ យ៉ូហាន 4:2-3 ២ បងប្អូនអាចស្គាល់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់បាននៅត្រង់នេះ គឺអ្នកណាប្រកាសជំនឿថា ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ*បានយាងមកកើតជាមនុស្ស អ្នកនោះ មានព្រះវិញ្ញាណមកពីព្រះជាម្ចាស់មែន ៣ តែអ្នកណាមិនទទួលស្គាល់ថា ព្រះយេស៊ូ កើតមកជាមនុស្សទេ អ្នកនោះមិនកើតមកពីព្រះជាម្ចាស់ឡើយ គឺមកពីមេ ប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទវិញ ដូចអ្នករាល់គ្នាបានទទួលដំណឹងថា មានមេប្រឆាំងនឹង ព្រះគ្រីស្ទកំពុងតែមក ឥឡូវនេះគេក៏នៅក្នុងពិភពលោកស្រាប់។

១ យ៉ូហាន 5:11 ១១ រីឯសក្ខីភាពនោះមានដូចតទៅនេះ គឺព្រះជាម្ចាស់បានប្រទាន ជីវិតអស់កល្បជានិច្ចមកយើង ហើយជីវិតនេះស្ថិតនៅក្នុងព្រះបុត្រារបស់ព្រះអង្គ។

4. បាបដែលអ្នកបានប្រព្រឹត្តនឹងនៅមានខ័កាសធ្វើទៅបាន ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿលើព្រះគ្រីស្ទ ។

១ យ៉ូហាន 5:14-15 ១៤ ហេតុនេះហើយបានជាយើងមានចិត្តរឹងប៉ឹងនៅចំពោះ ព្រះភក្ត្រព្រះអង្គ គឺថា ប្រសិនបើយើងទូលសូមអ្វី ស្របតាមព្រះហឫទ័យរបស់ ព្រះអង្គ នោះទ្រង់នឹងព្រះសណ្តាប់យើងជាមិនខាន។ ១៥ បើយើងដឹងថា ព្រះអង្គទ្រង់ ព្រះសណ្តាប់យើង ទោះបីយើងទូលសូមអ្វីពីព្រះអង្គក៏ដោយ យើងដឹងថា យើងបាន ទទួលអ្វីៗដែលយើងទូលសូមនោះរួចហើយ។



តាមរយៈការអនុគ្រោះនិងភាពមានមេត្តារបស់ទ្រង់ ។
ប្រសិនបើអ្នកចង់ទទួលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ថាជាអ្នកជួយសង្គ្រោះអ្នក
ដើម្បីទទួលបានការលើកលែងទោសពីព្រះ អ្នកត្រូវសូត្របទលើក
តំកើងព្រះដូចខាងក្រោម ។ សូមចងចាំថា ការសូត្រពាក្យសេរីនេះ
ឬពាក្យសេរី ផ្សេងទៀត
អ្នកនឹងមិនបានទទួលការស្រោចស្រង់ពីព្រះជាម្ចាស់ទេ
ប្រសិនបើអ្នកគ្មានជំនឿ លើទ្រង់នោះ ។
មានតែការជឿលើព្រះគ្រីស្ទទេទើបអ្នកអាចរួមផុតពីអំពើបាបបាន ។
ពាក្យសូត្រសេរីនេះ
គឺជាការបញ្ជាក់អំពីជំនឿរបស់អ្នកចំពោះព្រះអង្គ ហើយថ្លែងអំណរ
គុណ ចំពោះទ្រង់ដែលបានជួយស្រោចស្រង់អ្នក ។

“ព្រះជាម្ចាស់

ទូលបង្គំដឹងថាទូលបង្គំមាន កំហុសចំពោះព្រះអង្គ
ហើយទូលបង្គំសម្តែងទទួលទោស ។ ទូលបង្គំបានដាក់ចេញពី
អំពើបាបទាំងនោះ មានជំនឿស៊ូបចំពោះការសង្គ្រោះរបស់ព្រះអង្គ ។
ទូលបង្គំសូមអរ

ព្រះគុណចំពោះការសង្គ្រោះនិងការអភ័យទោសរបស់ព្រះអង្គ
ដែលជាអំណោយសំរាប់ជីវិត ជាអមតៈ! សាធុ!” ។



Amazing Grace Publishing *PO Box 1963 * Joshua TX 76058 * 817-426-1828 * E-Mail JamesAV@aol.com